



WE ARE HIRING!

JUNIOR DESIGNER (M/F/D)
INDUSTRIAL DESIGN

in Ludwigsburg bei Stuttgart
Bewerbung an: job@pearlcreative.com
www.pearlcreative.com

**PEARL
CREATIVE.**

PEARL CREATIVE sucht:

JUNIOR INDUSTRIAL DESIGNER (M/W/D)

PEARL CREATIVE – ein Industrial Design Team aus Ludwigsburg, in der Nähe von Stuttgart – mit namhaften nationalen und internationalen Kunden aus den unterschiedlichsten Produktbereichen, b2c und b2b. Wir arbeiten mit unserem kontinuierlich wachsenden Team an spannenden Projekten und bilden für unsere Kunden den gesamten Designprozess über STRATEGIE, INNOVATION und DESIGN ab.

Zur Unterstützung unseres Industrial Design Teams in Ludwigsburg suchen wir zum nächstmöglichen Zeitpunkt eine(n): JUNIOR INDUSTRIAL DESIGNER (m/w/d)

Wir bieten eine anspruchsvolle Position in einem kreativen Designteam mit spannenden Weiterentwicklungsmöglichkeiten. Wir bieten Gleitzeit, Fort- und Weiterbildungen und die Möglichkeit, unsere international wachsende Agentur langfristig mitzugestalten.

Du bringst folgende Qualifikationen mit:

- Abgeschlossenes Studium als Produkt-Designer oder vergleichbares
- Technisches Verständnis und Engagement im Umgang mit der Schnittstelle Design/Technik und Produktion
- Sicheres, schnelles Zeichnen, Skizzieren und Visualisieren von Konzepten und Gestaltungsideen
- Kenntnisse in der Erstellung von 3D-Datenmodellen in Rhino und/oder Solid Works
- Kenntnisse in der Erstellung von Darstellungen und Renderings, idealerweise Keyshot
- Kenntnisse von Adobe CS und MS-Office
- Verständnis und grundlegende Erfahrung in User Experience, Interface Design und Visual Design von Vorteil
- Spaß an Kommunikation und Teamarbeit

Du möchtest unser Team mit deinem ausgeprägten Gespür für gutes Design unterstützen und suchst eine neue Herausforderung? Du bist engagiert und zielorientiert? Du hast eine große Leidenschaft für perfekte Funktion und hochwertiges, anspruchsvolles Design? Dann haben wir eine große Schnittmenge...

Wir freuen uns auf deine aussagekräftige Bewerbung inkl. Gehaltsvorstellungen und möglichen Startzeitpunkt in eine neue Anstellung.
Bitte per E-Mail an: job@pearlcreative.com

WWW.PEARLCREATIVE.COM

PEARL CREATIVE is looking for a

JUNIOR INDUSTRIAL DESIGNER (M/F/D)

PEARL CREATIVE is an industrial design team from Ludwigsburg near Stuttgart with prestigious national and international clients from a wide range of different product segments, b2c and b2b. Our constantly growing team works on fascinating projects, covering the entire design process in the form of STRATEGY, INNOVATION and DESIGN for our clients.

To support our industrial design team in Ludwigsburg, we are looking for a JUNIOR INDUSTRIAL DESIGNER (m/f/d). Starting date: as soon as possible

We offer a challenging position in a creative design team with exciting development opportunities. Plus: flexible hours, further and continuing training and the opportunity to help shape our agency's increasingly international activities long term.

What we're looking for:

- A degree in product design or similar
- A good technical understanding and a committed approach to the interface between design/technology and production
- Fast, competent drawing, sketching and visualisation of concepts and design ideas
- A knowledge of 3D data modelling with Rhino and/or Solid Works
- Experience in the production of visuals and renderings, ideally with Keyshot
- A knowledge of Adobe CS and MS-Office
- An understanding of and basic experience in interface design, visual design and user experience design are an advantage
- Good communication and teamwork skills

You'd like to support our team with your keen instinct for good design and are looking for a new challenge? You're committed and goal-oriented? You have a passion for perfect functionality and premium, sophisticated design? Then we've got a lot in common...

We look forward to receiving your detailed application, including your salary expectations and your earliest possible starting date for this new position.

Please email to: job@pearlcreative.com

WWW.PEARLCREATIVE.COM